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Enkel fråga angående skolbibliotek till Caroline Elfors

Här i Lekeberg har Miljöpartiet drivit på för skolbibliotek under flera år. Ett bibliotek, som bemannas,

kan fylla många funktioner och bli ett av skolans självklara nav för både studier och umgänge.

Från den första juli skärps Skollagen och det är lag på att alla elever i förskoleklass, grundskola,
gymnasieskola och särskola har rätt till ett skolbibliotek i sina skollokaler. Biblioteket ska dessutom

vara bemannat i sådan utsträckning att ändamålen med att ha ett bibliotek uppfylls.
Här i Lekeberg ser vi ännu inga tecken på att majoriteten har prioriterat frågan och löst lokaler och

bemanning.

Jag är orolig att majoriteten bara skjuter upp denna fråga. Det här är en viktig fråga som SKA lösas,

frågan är bara hur den ska lösas.

Därför frågar jag Caroline Elfors, Kommunstyrelsens ordförande:

Är Lekebergs kommun förberedd och redo att tillhandahålla bra och ändamålsenliga
skolbibliotek bemannade med utbildad personal?
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